
Hei. 

 

Det kom i dag informasjon fra FAU på vår FB-gruppe at kommunen foreslår å kutte 1,4 

millioner kroner på neste års skolebudsjett som skal vedtas i morgen. 

At dette ble kjent så sent i prosessen er naturligvis veldig uheldig. 

Veldig frustrerende og skremmende for oss foreldre som har barn på skolene deres... 

I vårt tilfelle på Botngård Barneskole. 

 

Vi blir så lei oss på våre barns vegne at vi kan ikke få sagt det 😔 

 

Det er en sårbar gruppe uten egen stemme som nå rammes hardt. Våre barn, vårt aller 

kjæreste...vår fremtid. 

Vi antar egentlig at vi snakker for døve ører i denne saken og at eiendomsskatt muligens er 

eneste realistiske løsning når økonomien er så skakkjørt. 

 

Det får så være. 

Det blir som å velge mellom pest og kolera... 

 

Botngård Barneskole har allerede store utfordringer når det kommer til lese og matematikk-

ferdigheter. 

Dette har til og med blitt flagget som et satsningsområde av nåværende oppvekstsjef. 

Personlig er vi mest bekymret for hvilke negative synergieffekter et slikt budsjettkutt vil ha 

for skolen og elevene. 

 

- Lavere lærertetthet enn normen tilsier. 

 

- Dårligere oppfølging i klasserommet og i friminuttene. 

 

- Misbruk av ressurser som er øremerket elever med spesielle behov. 

 

- Økt arbeidspress på den resterende lærerstab. 



 

- Sykemeldinger på grunn av arbeidspress / arbeidsmiljø. 

 

- Hyppige utskiftninger og omrokkeringer vil skape en ustabil skolehverdag for elevene. 

 

- Det vil bli vanskeligere for lærerne å fange opp elever som har behov for hjelpetjenester 

som f.eks PPT, BUP og barnevern. 

 

Alt dette kommer i tillegg til utfordringene skolen har med oppgradering av læremidler og IT-

utstyr... 

 

Det er viktig å presisere at dårlige prestasjoner ikke nødvendigvis har noe med lærerne å 

gjøre.  

Det er lett å skylde på dem, men lærerne gjør så godt dem kan med de midlene dem har 

tilgjengelig. 

De strekker seg ofte lengere enn stikken kan tøyes... 

 

Til slutt så vil vi få si at det ligger i en skoleleder og politikeres natur å glatte over "rynkene" i 

skolehverdagen. 

Vi antar derfor at det vil komme mange vidløftige forklaringer på hvordan driften skal 

effektiviseres slik at elevene skal få en god nok skolehverdag. 

Det høres fint ut, men lovnader er ikke alltid gjennomførbart i praksis. 

 

Med hilsen 

FAU og foreldre - Botngård Barneskole 


